

GRADUATE program

硕士项目



MÁSTER DE FORMACIÓN PERMANENTE EN ENSEÑANZA DE CHINO COMO LENGUA EXTRANJERA

对外汉语教学MFP校级硕士



Earn a Master's degree in the birthplace of Miguel de Cervantes!
在大文豪塞万提斯出生地获得硕士文凭

Learn in an INTERNATIONAL SETTING

- Designed for Chinese speakers who wish to enhance their learning and teaching skills in the context
针对希望提高对外汉语教学技能的中文母语者设计
- All courses in the program are taught exclusively in Chinese
整个课程为中文授课
- This master is organized into three distinct areas: academic courses, a portfolio of the student's vital experiences or Practicum, and the composition of a final master's report.
该硕士课程分为三个部分：专业课程，视频观摩实践体验或学校实习，以及硕士论文。
- One-year in person Master's program (60 ECTS credits, October- July)
1学年面授硕士项目（60学分，10月-7月）
- Accredited by the Universidad de Alcalá (Máster de Formación Permanente)
阿尔卡拉大学授予硕士文凭（终身教育校级硕士文凭）
- Practicum in international schools and academies in Madrid
在马德里国际学校和华文学校实习。



Program COSTS

- Tuition: 6.466 euros 学费：6466欧
- Medical insurance: 450 euros. October 1st and extending through July 31st. This insurance is mandatory.
医疗保险：450欧，保险期限为10月1日至7月31日，购买此保险为强制项。
- Total cost: 6.916 euros
总费用：6916欧

“来到西班牙阿尔卡拉大学学习，我的思维模式更开阔了，认识了来自世界各地的朋友，为人生创造了更多的可能，成为了更好的人。”

— 唐艺 2023-24学年学员



REQUIREMENTS TO APPLY 申请条件

- Proficiency in Chinese: Native or C1 Level
中文母语或汉语水平达到C1
- Having earned a **BACHELOR'S DEGREE** before the start of the program
已获得本科或大专文凭（大专文凭申请者需提供可申研证明）
- Fluency in English or Spanish: High Proficiency (B2)
西班牙语或英语流利：达到B2水平



SCAN ME



jingli.zhao@institutofranklin.net



<https://institutofranklin.net/en/ensenanza/master-ensenanza-chino>